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Z á p i s n i c a    č.  9 
napísaná na riadnom zasadnutí mestského zastupiteľstva,  

konaného 26. 8. 2010 o 16.15 hod. na Mestskom úrade vo Vrbovom 

 

Prítomní:    9 poslanci a primátor mesta podľa prezenčnej listiny 

                         

Neprítomní: Anton Červeňanský, Ing. Daniela Dalošová, Pavol Halama a Ing. Peter Nižnanský – 

ospravedlnení 

 

Prizvaní:    prednosta, hl. kontrolórka, vedúci útvarov Mestského úradu Vrbové a riaditeľka 

DDaDSS Klas, n. o. Vrbové 

     

Program: 

 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, pracovného predsedníctva 

a zapisovateľky  

2. Kontrola plnenia uznesení   

3. Dopyty a interpelácie občanov 

4. Rokovací poriadok 

5. Rozsah funkcie primátora pre volebné obdobie 2010 – 2014 

6. Dodatok č. 2 k VZN č. 4/2010 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka škôl 

a školských zariadení na území mesta Vrbové 

7. Správa o plnení príjmovej a výdavkovej časti rozpočtu mesta Vrbové za I. polrok 2010 

8. Zmena rozpočtu mesta Vrbové za rok 2010  

9. Správa o činnosti a hospodárení DDaDSS Klas, n. o. Vrbové za I. polrok 2010  

10. VZN č. 5/2010 o parkovaní a státí vozidiel na verejných priestranstvách a miestnych 

komunikáciách v Meste Vrbové 

11. Rôzne 

– synagóga – zmena uznesenia 

– L. Sabová – zápis vecného bremena 

– zamýšľaný predaj časti parcely č. 3016/1 

– zamýšľaný predaj parcely č. 1036/2 

12. Dopyty a interpelácie poslancov 

13. Návrh na uznesenie 

14. Záver 

 

1. Otvorenie, schválenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, pracovného 

predsedníctva MsZ a zapisovateľky 
 

Dnešné riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva otvoril a viedol primátor mesta Dr. Ivan 

Borovský, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných. Rokovanie mestského zastupiteľstva začalo 

za prítomnosti 8 poslancov, plénum bolo uznášaniaschopné. Neskôr ešte prišiel 1 poslanec. 

 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí a schválení poslanci: predseda – Ing. Anton Kramárik, 

členovia – Ing. Jozef Duračka a Ing. Jaroslav Tomčík. 

prítomných: 8 

za: 8                                                  proti: 0                                     zdržal sa: 0 

          

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí a schválení poslanci: Jozef Bukovčák a Ing. Marián 

Keller. 

prítomných: 8                                                                                                                       

za: 8                               proti: 0                                         zdržal sa: 0 
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Za zapisovateľku bola navrhnutá a schválená Emília Beličková, pracovníčka mestského úradu. 

prítomných: 8 

za: 8                                                              proti: 0                                                      zdržal sa: 0 

 

Do pracovného predsedníctva boli navrhnutí a schválení: PaedDr. Ivan Borovský, Ing. Ján 

Prievozník, JUDr. Mária Gajňáková a PaedDr. Patrik Kýška. 

prítomných: 8 

za: 7                                                 proti: 1                                                     zdržal sa: 0 

 

Potom primátor predložil k schváleniu program dnešného riadneho zasadnutia uvedený na 

pozvánke. Navrhol stiahnuť z programu bod 8 – zmenu rozpočtu, nakoľko v ekonomickej komisii 

boli určité pripomienky. Návrh sa prepracuje a predloží sa na najbližšie rokovanie MsZ. 

Ďalší návrh bol doplniť do programu prezentáciu p. Sedláka hneď po kontrole uznesení a správu 

DDaDSS Klas, n. o. Vrbové presunúť hneď po jeho prezentácii. 

Ing. Keller chcel doplniť bod ohľadom domu kultúry, ale vzhľadom na to, že sa bude riešiť na 

septembrovom zasadnutí, stiahol svoj návrh späť. 

Hlasovalo sa za takto upravený program: 

prítomných: 8 

za: 8                        proti: 0                                      zdržal sa: 0 

   

2. Kontrola plnenia uznesení  
 

 Kontrolu plnenia uznesení z predchádzajúceho riadneho zasadnutia zo dňa 2. 6. 2010 ako aj 

mimoriadnych zasadnutí v dňoch 22. a 28. 6. 2010 vykonal Dr. Kýška. Je priložená k originálu 

zápisnice. Ďalej vykonal aj kontrolu nesplnených uznesení v rokoch 2007 – 2010. 

 

Ku kontrole uznesení mal pripomienku Ing. Tomčík, chcel vedieť dôvod, prečo nebolo splnené 

uznesenie týkajúce sa zriadenia príspevkovej organizácie. Primátor povedal, že založenie 

príspevkovej organizácie malo byť k rekonštrukcii kúrie, čo ale teraz nie je potrebné. Dom kultúry 

sa nateraz odkladá z finančných dôvodov. Asnet končí, ak by mesto prevádzkovalo TKR, vtedy by 

to bolo opodstatnené. Navrhol počkať do septembra – bude sa vedieť aké budú podielové dane, či 

má zmysel založiť príspevkovú organizáciu a otvorí sa aj bod týkajúci sa domu kultúry. 

Ing. Jánoška urgoval osadenie značiek pre vyhradené parkovanie pre kamióny zo všetkých smerov 

do vstupu mesta, mal sa osloviť dopravný inšpektorát. Primátor povedal, že sa písal list 

mjr. Buranovi, prišli značky, našimi pracovníkmi osadenie ale nebolo možné. Napísala sa 

požiadavka aj o osadenie. V krátkej dobe to bude zrealizované. 

 

3. Prezentácia p. Sedláka 
 

Pán Sedlák požiadal MsZ o možnosť prezentácie led– informačného panelu firmy Videonics. 

Je to ekonomický variant klasického radaru. Je to prototyp, s možnosťou napájania a dobíjania 

z verejného osvetlenia. V porovnaní s klasickým radarom je to za polovičnú cenu (1 250 €). 

Primátor povedal, že z tej psychologickej stránky to má zmysel, najmä v tej časti, kde sa pohybuje 

najviac ľudí. Momentálne však na to nemáme, uvidíme v septembri ako na tom budeme 

s financiami, potom sa k tomu môžeme vrátiť. Ing. Jánoška to navrhol zakomponovať do úpravy 

rozpočtu. 

Podľa Ing. Kramárika ak tam nie je zobrazená rýchlosť, je to „od veci“. Pán Sedlák povedal, že to 

problém nie je, ale tá cena už potom je o 100 % vyššia. 
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4. Dopyty a interpelácie občanov 
 

p. Rakús – slabo počuť mestský rozhlas na Ul. oslobodenia, Mieru, 1. mája. Kosiť aj vedľajšie 

ulice – Súkennícka, pri Lesnej správe, nielen námestie. 

Dr. Borovský – poprosím p. Záhorca, aby prešiel mesto a dal to pokosiť. Ale ušetrili sme jednu 

kosbu kvôli financiám. 

•  

Ing. Keller –  či bol nutný kultúrny večer s Jadrankou a M. Jakubcom, či by nemohla vystúpiť na 

kultúrnom programe v sobotu  Vrbovanka. 

Dr. Bosák – program bol zabezpečený ešte vo februári. Pôvodne žiadali 40 tis. Sk, ale nakoniec 

sme platili 20 tis. Sk. Boli to profesionáli, prilákali viac ľudí. Odstúpenie od zmluvy by si 

vyžiadalo sankcie. 

Ing. Keller – počuli sme 50 tis. Sk, preto sa pýtam. 

•  

Ing. Duračka – p. Kodaj si dal ešte 2. 3. 2010 žiadosť o predaj pozemkov, ak je problém, treba mu 

odpísať, že sa to rieši. 

Dr. Borovský – poprosíme Ing. Koreňovú, aby to vyriešila. 

•  

Ing. Jánoška – separovaný zber sa na Slovanskej nerealizuje, 

p. Záhorec – bol problém s technikou, zajtra by to malo byť zobrané. Celý separovaný zber mal 

zastrešený Vetes. Mal to zabezpečiť Marius Pedersen. mne to „prischlo“ s tým personálom 

a stavom techniky aká tam zostala. 

Dr. Borovský – ten kontajner na Slovanskej, uložiť na kocky, aby nebol zaborený do zeme. 

•  

Ing. Jánoška – ako dopadlo výberové konanie na kamerový systém? 

Ing. Prievozník – I. kolo bolo zrušené, stanovil sa vyšší počet kamier, vyhlásilo sa II. kolo. Bola aj 

obhliadka. Bude vyhodnotenie. 

•  

p. Rakús – II. ZŠ – rekonštrukcia tento rok nebude? 

Dr. Borovský – verejné obstarávanie bolo pre nejakú formálnu chybu zrušené, ale Dr. Vitek sa 

odvolal. O 3 mesiace sa to môže predĺžiť. 

•  

p. Rakús – odchádza jeden mestský policajt?  

Dr. Borovský – áno, máme 3 žiadosti. 

p. Rakús – či je rozumné brať nového policajta, keď budeme mať nového primátora. Nech 

rozhodne  on, čo urobí s mestskou políciou. 

p. Húžovič – pri 4 policajtoch by už nebolo možné riadne fungovať. 

•  

p. Bukovčák – p. Špaček ho požiadal predniesť žiadosť na opravu chodníka a schodov na 

Štefánikovej ulici, ktoré sú v dezolátnom stave. 

Dr. Borovský – poprosím Ing. Prievozníka a p. Babiarovú že by zistili, čo sa s tým dá urobiť 

a koľko by to stálo. 

•  

p. Rakús – chodník po Štefánikovej ulici po pravej strane poprepadávaný, všetko im to tečie do 

dvorov. 

Dr. Borovský – bola tam aj prepadlina v záhone. Pri tejto rekonštrukcii vzniká odpad, ten by sa 

mohol tam použiť. Rekonštrukcia v rámci centrálnej mestskej zóny končí pri Súkenníckej ulici. 

Ale chceme to vyrezať a to vyfrézované tam natiahnuť. 
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5. Správa o činnosti a hospodárení DDaDSS Klas, n. o. Vrbové za I. polrok 2010  
 

 Správu predložila a okomentovala riaditeľka DDaDSS Klas, n. o. Vrbové Ing. Miklášová. 

Celá správa je priložená k originálu zápisnice a dostali ju všetci poslanci ako aj vedúci útvarov 

MsÚ. 

Stanovisko komisie pre financie, majetok mesta a podnikanie: odporúča správu zobrať na vedomie. 

 

Ku správe nemal nikto žiadne výhrady ani pripomienky. 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 49/VIII/2010. 

 

6. Rokovací poriadok 
 

 Materiál predniesol Dr. Kýška. Do rokovacieho poriadku boli zapracované zmeny v zmysle 

citovanej novely zákona o obecnom zriadení. Jedná sa o úpravy, v ktorých je pevne určený spôsob 

aplikácie zákona. Tieto úpravy sa týkajú najmä zvolávania a vedenia rokovaní MsZ. 

 

Rozprava: 

Ing. Jánoška – to, čo nie je upravené v rokovacom poriadku, je upravené v zákone. Načo bolo 

potrebné prijímať nový rokovací poriadok. Dávam návrh, aby sme mali k tomu možnosť dať 

pripomienky alebo nech ho prijme nové MsZ. 

Dr. Borovský – do konca septembra je potrebné prijať nový rokovací poriadok. 

Ing. Jánoška – je to len odporúčanie – má to odporúčací charakter. 

Dr. Borovský – sú tam doplnené len tie veci, ktorú upravuje nový zákon. A, myslím si, že je 

potrebné ten rokovací poriadok prijať. 

Ing. Duračka – pokiaľ by sme ho schválili, odkedy bude platiť? 

Ing. Keller – podpísaním uznesenia primátorom. 

Diskutovalo sa ešte o § 5 ods. 2, ale toto je presne definované zo zákona. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 48/VIII/2010. 

 

7. Rozsah funkcie primátora pre volebné obdobie 2010 – 2014 
 

 Materiál predložil Dr. Kýška. V zmysle zákona 369/90 o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov, v ustanovení § 11 ods. 4 písm. i) MsZ určuje úväzok primátora mesta na celé 

volebné obdobie v dostatočnom predstihu, najneskôr však 90 dní pred komunálnymi voľbami. 

Voľby do orgánov samosprávy obcí sa konajú 27. novembra 2010. 

 

Rozprava: 

Ing. Jánoška – ak by nebolo dnešné zasadnutie MsZ uznášaniaschopné? Zákon je účinný od 1. 4. 

2010 a termín volieb sme vedeli od mája. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 50/VIII/2010. 

 

8. Dodatok č. 2 k VZN č. 4/2010  
 

 Návrh dodatku vypracovala a predniesla Ing. Kráľová. Keď sa robilo VZN, prepočítavalo 

sa to podľa daní a skrátilo sa im to o 10 %. Ale oni žiadajú celých 100 %, lebo by nemali na 

financovanie prevádzky. Bola by škoda, ak by sa CZUŠ neuchovala. 

Stanovisko komisie pre financie, majetok mesta a podnikanie: odporúča dodatok č. 2 k VZN 

č. 4/2010 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka škôl a školských zariadení na 

území mesta Vrbové schváliť. 
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Rozprava: 

p. Rakús – koľko pôjde z mesta? 

Ing. Kráľová – z mesta pôjde 15 tis. €. My nič navyše nedávame, na začiatku pri schvaľovaní 

rozpočtu sme im to stiahli. 

Ing. Keller – chodia tam aj deti z iných obcí,  

Dr. Borovský – to sme prosili riaditeľa – obmedziť elokované triedy. Starosta obce nie je povinný 

dať na tieto školy. 

Ing. Jánoška – keď som hovoril, že nie je dobré, aby prešla táto škola spod mesta pod cirkev ... 

Tieto financie môžeme použiť len na školy, je to účelovo viazané. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 51/VIII/2010. 

 

9. Správa o plnení príjmovej a výdavkovej časti rozpočtu mesta Vrbové 

za I. polrok 2010 
 

 Materiál predniesla Ing. Kráľová. Rozpočet na rok 2010 bol schválený ako vyrovnaný. Bol 

zostavovaný v decembri 2009. V príjmovej časti rozpočtu bolo plnenie na 35,02 %, vo výdavkovej 

časti bolo plnenie na 34,58 %. Sú  navrhnuté opatrenia na obmedzenie čerpania finančných 

prostriedkov. 

Stanovisko komisie pre financie, majetok mesta a podnikanie: odporúča správu o plnení príjmovej 

a výdavkovej časti rozpočtu mesta Vrbové za I. polrok 2010 zobrať na vedomie s pripomienkami. 

 

Rozprava: 

Ing. Keller – navrhuje sa znížiť vývoz odpadu raz za 2 týždne – toto zvážiť či aj na sídliskách. 

Vyregulovať kúrenie – zrejme sa to týka v hlavnej budove, zákaz akcií mimo rozpočtu – iba 

mimoriadne. 

Ing. Jánoška – navrhovali sme provizórium. Na rozpočet treba človeka, tam je chyba. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 52/VIII/2010. 

 

10. VZN č. 5/2010 o parkovaní a státí vozidiel na verejných priestranstvách 

a miestnych komunikáciách v Meste Vrbové 
 

 Návrh VZN vypracoval a predniesol Ing. Plačko. Vzhľadom na potrebu prepracovania 

doterajšieho platného VZN o parkovaní vozidiel na území mesta bolo spracované nové VZN so 

zapracovaním novej platnej legislatívy, najmä riešenie pravidiel parkovania nákladných vozidiel 

a autobusov na území mesta, určenie vyhradených miest na parkovanie po dohode s PD Vrbové. 

VZN nerieši platené parkovanie v centre mesta, ktoré je potrebné pripraviť komplexne s projektom 

na parkovacie automaty, systém platenia, výšku parkovného a systém vyberania a údržby. 

Nadväzne na schválené VZN budú osadené dopravné značky tak, aby boli naplnené predpisy VZN, 

tzn. parkovanie ZŤP, dopravné značky na vstupoch do mesta ap. Bude to riešené dohodou – bude 

jednanie s dopravným inšpektorátom. 

Stanovisko komisie výstavby: odporúča VZN schváliť 

 

Rozprava: 

p. Rakús – je vhodné v takejto finančnej situácii zadávať zákazku nejakej firme? Nezvládli by to 

pracovníci MH? 

Ing. Plačko – to len preto, že to je už tu, aby sa zbytočne nečakalo. 

Dr. Borovský – parkovanie zo všetkých troch smerov – to je prvoradé. 

p. Záhorec – nemám kapacitu – treba rezať asfalt, vysekať to ap. 
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Ing. Keller – na vstupoch do mesta – môžu tam byť káble! 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 53/VIII/2010. 

11. Rôzne 
 

• Synagóga – zmena uznesenia 

 

Uvedený materiál už bol na rokovaní MsZ, bolo prijaté uznesenie č. 7/II/2010 (kúpiť synagógu 

za 1 €). Keďže existuje zákonné predkupné právo ostatných spoluvlastníkov, musela by Nadácia 

najprv ponúknuť ostatným spoluvlastníkom na predaj podiel za 1 €, ktorý chce predať nám. Je 

pravdepodobné, že by to spoluvlastníci neodmietli. Z toho dôvodu navrhuje Mgr. Šoltés, aby nám 

to darovali. Cítia morálnu povinnosť vrátiť nám židovskú synagógu. 

 

Rozprava: 

Ing. Jánoška – ak Royal Garden nesplnil podmienky zmluvy, malo to prejsť na mesto a nie na 

Nadáciu.  

Ing. Koreňová – oni chceli Nadácii prispievať. 

Ing. Duračka – chceme, aby nám to vrátili? 

Dr. Borovský – áno. 

  

Boli prečítané a prijaté uznesenia č. 54/VIII/2010 a č. 55/VIII/2010. 

 

• L. Sabová – zápis vecného bremena 

 

Žiadateľka L. Sabová je vlastníčkou pozemku p. č. 1612, MsZ jej predbežne schválilo 

zriadenie vecného bremena na vedenie inžinierskych sietí pre plyn cez pozemok vo vlastníctve 

Mesta Vrbové. Na základe výzvy predložila originál geometrického plánu so zakreslenou trasou 

vedenia plynovej prípojky. V prípade definitívneho schválenia zriadenia vecného bremena bude 

zaslaná zmluva na Správu katastra o zriadení vecného bremena. 

Stanovisko komisie výstavby: súhlasí s podmienkou, že do zmluvy so žiadateľkou bude 

zapracované, že v prípade úprav na budove alebo pozemku zo strany mesta, vlastník prípojky bude 

znášať všetky náklady spojené s jej prekladom alebo inou úpravou (do zmluvy budú dané 

podmienky v zmysle záznamu komisie výstavby). 

Stanovisko komisie pre financie, majetok mesta a podnikanie: odporúča zriadenie vecného 

bremena na inžinierske siete p. č. 1601/1 a po obvode múru budovy s.č. 1127 na pozemku p.č. 

1601/10 k.ú. Vrbové pre Bc. Luciu Sabovú schváliť. 

 

Rozprava: 

Ing. Keller – navrhuje doplniť do uznesenia: ...“po vonkajšej steny budovy v dĺžke 12,36 m.“ 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 56/VIII/2010. 

 

• Zamýšľaný predaj časti parcely č. 3016/1 

 

Materiál predložila Ing. Koreňová. Pán Ivan Šulovský si dal žiadosť o odkúpenie časti 

pozemku označenom p.č. 3016/1 vo výmere 301 m2  na Športovej ulici. Pozemok je 

nevysporiadaný, nemá založený LV. Pozemky sú neobrábané, rastie tam burina. 

Stanovisko komisie pre financie, majetok mesta a podnikanie: neodporúča odpredaj pozemku p.č. 

3016/1 reg. C KN schváliť.  

Stanovisko komisie výstavby: odporúča predať – v zmysle zákona: verejnou súťažou, za stanovenú 

vyvolávaciu cenu: Je to v zóne, kde by sa mohlo stavať. 
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Rozprava: 

Ing. Jánoška – nepredávať, sceliť pozemky a potom odpredať pozemky na výstavbu rodinných 

domov. 

Ing. Koreňová – tie pozemky sú nevysporiadané. 

Ing. Keller – je to krajný pozemok, to nás viedlo k stanovisku na komisii. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 57/VIII/2010. 

 

• Zamýšľaný predaj parcely č. 1036/2 

 

Ing. Koreňová predložila žiadosť manželov Vilhelmovcov z Ul. oslobodenia o kúpu pozemku 

označenom p. č. 1036/2, ktorý je nevysporiadaný, nemá založený LV. Vlastníkom je Mesto 

Vrbové. Je to dlhý úzky pás pozdĺž jej pozemku. 

Stanovisko komisie pre financie, majetok mesta a podnikanie: neodporúča odpredaj pozemku p. č. 

1036/2 schváliť. Treba zvážiť možnosť riešiť komplexne s IBV. 

Stanovisko komisie výstavby: riešiť formou nájmu – v užívaní. 

 

Rozprava: 

Ing. Keller – aby nemohla z hľadiska dlhodobého užívania požiadať o vydržanie. 

Dr. Borovský – to by musela platiť dane v dobrej viere užívať. Navrhujeme prenájom za 

symbolickú cenu. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 58/VIII/2010. 

 

12. Dopyty a interpelácie poslancov 
 

Ing. Jánoška – 27. 7. 2004 – ...nedodržanie podmienok..., výberové konanie vo Vetese. 

Dr. Borovský – Dr. Nosko s ostatnými uchádzačmi „rozprúdili“ toto proti Ing. Wágnerovi, ktorý 

vyhral výberové konanie na konateľa Vetesu. Vzhľadom na takéto spiknutie sa potom vzdal. 

•  

Ing. Tomčík – bol v spojení s p. Macom – bolo by možné doplniť športový program, nič by 

sa nezrušilo, len by pribudlo (licencia z Piešťan). Bolo by to zadarmo. 

Dr. Borovský – ale sľúbili sme rybárom. 

Ing. Jánoška – rybári – Fishing – sú spoplatnení. 

Ing. Tomčík – teraz možno to nechať tak, potom to riešiť s tým novým. Zatiaľ len tento čo je 

zadarmo. A vraj v tej miestnosti je klimatizácia, že je to hlúposť. 

Ing. Prievozník – je to výsledok dohovorov. Prehrievalo sa to tam, boli obrovské horúčavy, stále to 

vypadávalo. Konzultovali sme to s ekonómkou, primátorom. Stálo to 40 tis. Sk. 

Ing. Tomčík – konzultovali ste to s nejakým odborníkom? Bolo to vraj na podnet firmy Asnet. 

•  

Ing. Tomčík – udeľovanie vyznamenania, či by MsZ o tom nemalo vedieť myslím si, že je to 

protizákonné. 

Dr. Borovský – je to v právomoci primátora mesta. To nie sú vyznamenania, ale medaily. 

Dr. Bosák – mesto má prijaté VZN. A to čo primátor venuje, je v právomoci primátora. 

•  

Ing. Tomčík – vymenovanie náčelníka MsP – ktoré uznesenie to bolo. Viacerí poslanci o tom 

nevedeli. Či bolo a aké číslo to je. 

Dr. Borovský – prednosta to pozrie – v tej výberovej komisii boli viacerí poslanci. 

•  

Ing. Duračka – zrušili sme zmluvu na TKR k 31. 1. 2011. Ten nový musí mať určité licencie. 

Netreba to nechávať na nové MsZ. Rozhodnúť sa: predaj – prenájom. Toho času veľa nie je. 

Dr. Borovský – k 15. 9. 2010 budeme vedieť ako to bude s tými financiami. 
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Ing. Tomčík – do 90 dní max. majú lehotu na vydanie licencie. 

Ing. Duračka – my ani nevieme, akú variantu chceme.  

•  

Ing. Duračka – na Súkenníckej ul. na rohu je kontajner na triedený odpad – bráni výhľadu na cestu. 

Hoci som pozeral možnosť, asi ho ani nie je kam dať. 

•  

Ing. Keller – osoba blízka voleným zástupcom mesta – či je to presne definované. 

Dr. Borovský – áno. 

•  

Ing. Keller – ako to vyzerá s Vetesom? 

Dr. Borovský – to je v kompetencii Dr. Volára. 

Dr. Gajňáková – mal byť stanovený znalec na ohodnotenie kotolne. 

•  

Ing. Keller – hodnotenie účasti na MsZ – %-uálne vyjadrenie som žiadal, nedostal som. Priestor po 

firme ATON – žiadal som osloviť firmu, či by tam nepostavili garáže. Pripomienka k článku 

Ing. Prievozníka v Hlase Vrbového – kanalizácia na Hviezdoslavovej, Hrabinskej – bola budovaná 

hlavne z dotácií. Horné dielce (tak ako to bolo predložené) bolo pre mesto jednoznačne nevýhodné. 

Na komisii výstavby povedal Ing. Prievozník na adresu Ing. Kellera, že viceprimátorom 12 rokov 

už stačilo. Berie to ako urážku a žiada o vysvetlenie. 

Ing. Prievozník – necítim potrebu ti to vysvetľovať. 

Ing. Keller – počas pôsobenia to, primátor, dúfam, že vyčísliš, alebo, podľa mňa, by to mal 

viceprimátor vyčísliť, koľko tých dotácií on vybavil. Za môjho pôsobenia to bolo cca 30 mil. Sk. 

V dnešných cenách, keby sme to chceli vybudovať, by to bolo možno 100 mil. Sk. A ty mne ideš 

hovoriť, že to stačilo? Ty ani nevieš, koľko krát som bol ticho, nechcel som nič povedať na tvoju, 

ale toto už bolo príliš veľa. Ale ty, zarypneš, a teraz nemáš čo hovoriť. Však povedz, keď si taký 

múdry. Ty sa urážaš, keď ti ja niečo poviem. A ty, dovolím si povedať, s tým tvojím 

povýšeneckým: „12 rokov stačilo“... 

Dr. Borovský – neviem, či by sa tu malo toto riešiť. 

Ing. Jánoška – pán primátor, bolo to v rámci interpelácií poslancov a pokiaľ to odmietol povedať, 

je povinný do 30 dní na to písomne odpovedať. Je to v rokovacom poriadku. To nemôže nikto 

kritizovať? A tiež som mal pripomienku k tomu článku – separovaný zber, kosenie trávy, 

osvetlenie. Mám požiadavku: všetky verejné obstarávania aby boli zverejnené, ktoré boli 

zrealizované počas pôsobenia Ing. Prievozníka. To je jedno akou formou.  

 

13. Návrh na uznesenie 
Uznesenie č. 48/VIII/2010 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– schvaľuje – 

Rokovací poriadok mestského zastupiteľstva vo Vrbovom. 

 

prítomní: 9 

za: 8                proti: 1   zdržali sa: 0 

Mgr. S. Boškovič, J. Bukovčák, Ing. J. Duračka,          Ing. J. Jánoška 

Ing. M. Keller, Ing. A. Kramárik, P. Rakús, 

Ing. J. Prievozník, Ing. J. Tomčík 

 

Uznesenie č. 49/VIII/2010 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– berie na vedomie – 

Správu o činnosti a hospodárení DDaDSS Klas, n. o. Vrbové za I. polrok 2010. 
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Uznesenie č. 50/VIII/2010 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– určuje – 

podľa § 11 ods. 4 písm. i) zákona SNR 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov, že vo volebnom období 2010 až 2014 bude primátor mesta Vrbové vykonávať funkciu 

v celom rozsahu (na plný úväzok). 

 

prítomní: 9 

za: 9        proti: 0   zdržali sa: 0 

Mgr. S. Boškovič, J. Bukovčák, Ing. J. Duračka,           

Ing. J. Jánoška, Ing. M. Keller, Ing. A. Kramárik,  

P. Rakús, Ing. J. Prievozník, Ing. J. Tomčík 

 

Uznesenie č.  51/VIII/2010 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– schvaľuje – 

dodatok č. 2 k Všeobecnému záväznému nariadeniu mesta Vrbové č. 4/2010 – o určení výšky 

dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka škôl a školských zariadení na území mesta Vrbové. 

 

prítomní: 8 

za: 8        proti: 0   zdržali sa: 0 

Mgr. S. Boškovič, J. Bukovčák, Ing. J. Duračka,           

Ing. J. Jánoška, Ing. M. Keller, Ing. A. Kramárik,  

P. Rakús, Ing. J. Prievozník,  

 

Uznesenie č. 52/VIII/2010 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– berie na vedomie – 

Správu o plnení o príjmovej a výdavkovej časti rozpočtu k 30.06.2010. 

 

Uznesenie č. 53/VIII/2010 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– schvaľuje – 

Všeobecne záväzné nariadenie č. 5/2010 o parkovaní a státí vozidiel na verejných priestranstvách 

a miestnych komunikáciách v Meste Vrbové. 

 

prítomní: 9 

za: 9        proti: 0   zdržali sa: 0 

Mgr. S. Boškovič, J. Bukovčák, Ing. J. Duračka,           

Ing. J. Jánoška, Ing. M. Keller, Ing. A. Kramárik,  

P. Rakús, Ing. J. Prievozník, Ing. J. Tomčík 

 

Uznesenie č. 54/VIII/2010 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– ruší – 

uznesenie MsZ č. 7/II/2010 zo dňa 25. 2. 2010. 
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prítomní: 8 

za: 7        proti: 0   zdržali sa: 0 

Mgr. S. Boškovič, J. Bukovčák, Ing. J. Duračka,           

Ing. M. Keller, Ing. A. Kramárik,  

Ing. J. Prievozník, Ing. J. Tomčík 

 

nehlasoval: Ing. J. Jánoška 

 

Uznesenie č.  55/VIII/2010 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– schvaľuje – 

prijatie daru Mestom Vrbové a to pozemku p. č. 2525, druh pozemku – zastavané plochy 

a nádvoria o výmere 447 m2  a stavby s. č. 337, ktorá stojí na pozemku p. č. 2525, druh stavby – 

synagóga v kat. úz. Vrbové od Nadácie Synagóga Vrbové, Staromestská 6/d, Bratislava, PSČ 

811 03, SR, IČO: 42135966 v podiele ½. 

 

prítomní: 8 

za: 6        proti: 0   zdržali sa: 1 

Mgr. S. Boškovič, J. Bukovčák, Ing. M. Keller,      Ing. J. Duračka 

Ing. A. Kramárik, Ing. J. Prievozník, Ing. J. Tomčík 

 

nehlasoval: Ing. J. Jánoška 

 

Uznesenie č.  56/VIII/2010 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– schvaľuje – 

zriadenie vecného bremena, ktoré bude spočívať v povinnosti mesta Vrbové ako vlastníka 

pozemku p. č. 1601/1 k. ú. Vrbové a vlastníka budovy s. č. 1127, stojacej na pozemku p. č. 

1601/10 k. ú. Vrbové, zapísaných na LV 1900, strpieť bezodplatne: 

– aby cez nehnuteľnosti nachádzajúce sa v kat. úz. Vrbové, a to pozemok p. č. 1601/1 a po 

vonkajšej stene budovy s. č. 1127 v dĺžke 12,36 m, bol vedený prívod zemného plynu v zmysle 

vyhotoveného GP č. 62/2010 zo dňa 15. 3. 2010, úradne overeného Správou katastra Piešťany dňa 

29. 3. 2010 pod číslom 141/10, 

– nevyhnutné zásahy spojené s montážou, prevádzkou a údržbou potrubia, s pripomienkami 

v zmysle záznamu z komisie pre rozvoj mesta a životné ho prostredia 

v prospech vlastníka pozemku p. č. 1612 Bc. Lucie Sabovej, rod. Sabovej, bytom Kolískova 2993, 

841 05 Bratislava. 

 

prítomní: 7 

za: 7        proti: 0   zdržali sa: 0 

Mgr. S. Boškovič, J. Bukovčák, Ing. J. Duračka,           

Ing. M. Keller, Ing. A. Kramárik,  

Ing. J. Prievozník, Ing. J. Tomčík 

 

Uznesenie č. 57/VIII/2010 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– predbežne schvaľuje – 

odpredaj časti nehnuteľnosti v k. ú. Vrbové – pozemku p. č. 3016/1 v reg. C o výmere cca 301 m2, 

druh pozemku – ostatná plocha.  



 

 
MsZ č.9, 26.8.2010 

Strana 11 z 11 

 

 

prítomní: 8 

za: 3      proti: 3     zdržali sa: 2 

Ing. A. Kramárik, Ing. J. Prievozník,  Ing. J. Duračka, Ing. J. Jánoška, Mgr. S. Boškovič, 

Ing. J. Tomčík,    Ing. M. Keller,   J. Bukovčák, 

 

 

Uznesenie č. 58/VIII/2010 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– predbežne schvaľuje – 

odpredaj časti nehnuteľnosti v k. ú. Vrbové – pozemku p. č. 1036/2 v reg. C o výmere cca 70 m2, 

druh pozemku – záhrady.  

 

prítomní: 8 

za: 0    proti: 8       zdržali sa: 0 

Mgr. S. Boškovič, J. Bukovčák, Ing. J. Duračka,           

Ing. J. Jánoška, Ing. M. Keller, Ing. A. Kramárik,  

Ing. J. Prievozník, Ing. J. Tomčík 

 

9. Záver 
 

Po vyčerpaní všetkých bodov programu primátor poďakoval prítomným za účasť a ukončil 

rokovanie o 20.15 hod. 

 

 

Vo Vrbovom, 3. septembra 2010  

 

Zapísala: Beličková 

 

 

 

..................................................     .................................................. 

 PaedDr. Patrik Kýška                 PaedDr. Ivan Borovský 

      prednosta MsÚ      primátor mesta 

                        v.r.                                                                                      v.r. 

  

               

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

1.   Ing. Marián Keller, v.r.      ................................................. 

 

2.   Jozef Bukovčák, v.r.      ................................................. 


